
 
 

Motion Miljövecka 
Som ett led i arbetet för att nå målsättningen med en fossilbränslefri kommun till 2050 så 
hade kommunen tidigare en Miljövecka. Under olika teman, såsom Hållbar energi så 
genomfördes föreläsningar, seminarier, miljömässa och andra aktiviteter som inspirerar till 
ett mer hållbart sätt att leva för kommunens invånare. 
Tyvärr så har detta numera upphört.  
En ny miljövecka behöver inte se ut som det gjorde tidigare. Konceptet kan utvecklas. Men 
som det är nu så finns den inte alls. 
 
 
Med bakgrund av detta så föreslår vi därför att: 
 

1. Att Miljöveckan åter skall genomföras med start 2018 
 
 
 
 
 

För socialdemokraterna i Håbo  
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